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Referat 

Deltagere:  

Ole 
Thøger (afbud) 
Lisbeth 
Annette 
Niclas (ordstyrer) 
Anja W 
Maria 
 
Gæst:  
Karina Heegaard 
Jan Rømer  
 
Opdatering fra de sportslige ansvarlige. Der har været nogle episoder, som der bliver taget hånd om. Der er 
udarbejdet nogle ”spilleregler” som implementeres fra næste sæson, hvor de sportslige ansvarlige deltager 
på alle opstartsmøder. Vigtigt at få kommunikeret og forventningsafstemt med forældrene fra sæsonstarten. 
Derudover arbejdes der på oplæg til, hvordan vi fastholder spillere, udvikler osv. Opfølgning herpå til træner-
ledermødet den 31. maj. 



Jan stopper – hans arbejdsopgaver skitseres op med tidsforbrug. 
Forslag omkring ens basis spillertrøjer (de stribede) Enkelte gennemgående sponsorer sublimeres, resten 
(holdspecifikke sponsorer, nr navn trykkes) Logistikken omkring tryk af tøj til ungdommen blev diskuteret.  
Der skal være enighed om at vi spiller i striber i 2 sæsoner. Tøjudvalg på tværs (Jan Rø, Jan Ra og Maria).  
OBS hvis allerede fra ny sæson – reserverer pladser til gennemgående sponsorer (og tale med allerede 
tegnede på de pladser). 
 
Hjemmeside – stillingsopslag. 
 
Årshjul: punkter gennemgås 
 

• Opfølgning fra sidste-sidste UU-møde 
- Sponsorkatalog (Thøger, Annette, Riise) – der er lavet et oplæg. (Opdatere med evt. nye trøjer)  
- Træner/lederkomsammen 31/5-24 – er datoen meldes ud i træner-leder gruppen. Ole. 

 

• Opfølgning fra sidste UU-møde 
- Ringsted Idrætsunion/Halfordelingsudvalg. Anja, LIsbeth og Nicklas deltager (Maria melder til) 
 

• Erstatning(er) Jan Rømer – der er opgaver der meget snart skal udføres. Årshjul er lagt op i UU gruppen 
– behandlet ovenfor – arbejdsgruppe vedr. tøj oprettet. Drøftelse af hvilke opgaver løses bedst via kon-
toret og hvilke opgaver kan uddelegeres. 
 

• Bambusa – næste kampagne - hvornår skal det være? Bestille 5-6 kasser i slutningen af februar (ny pris 
– ret på døren!) og nyt skilt.  

 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole – planlagt møde omkring U17/19P træner påsætning til næste sæson. Tillige dialog 

omkring koncept og samarbejdet med Dame-elite, hvor der er ny trænerbesætning. 
- Anja W – der er travlt i Håndboldvennerne. Der er snart messe. OK stand, sælge strømper.  
- Lisbeth – er i fuld sving med trænerpåsætningerne. Ønske om en mere i sportslig ansvarlig-

teamet. Skadesforebyggende træner i fokus. 
- Annette – der er søgt diverse fonde til skadesforebyggende træning, girls-talk. Der kan søges 

til hylder osv. til organisering af rekvisitter. Henvendelse fra Lykkeliga om hjælp til afholdelse 
af Lykkeliga stævne.  

 
                         
Næste møde mandag 4/3 – Maria indkalder  

 


